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Leading the Renaissance 
of Property in the Region

Each hypertower is a commissioned 
architectural masterpiece, a magnum opus unto 

itself, reflective of Binghatti’s vision to lead the 
renaissance of property in the region.







—
Table of
Contents

Project
Introduction

Awards &
Recognitions

Binghatti
Milestones

Binghatti
Emerald

Floor
Plans

Project
Details

01. 02.

03. 04.

05. 06.



01.
Project 
Introduction



BINGHATTI EMERALD

BURJ
AL ARAB

DOWNTOWN
DUBAI

DUBAI
MARINA

E44
DUBAI HATTA

HIGHWAY
E311 SHEIKH

MOHAMMAD BIN
ZAYED ROAD



Awards &
Recognitions

02.



An award
winning
developer

Binghatti Developers is a real estate development company which is active throughout the 

UAE with an investment value in excess of AED 10 Billion across a portfolio of more than 40 

projects and currently operates in several areas throughout Dubai including Business Bay, 

Dubai Silicon Oasis, Al Jaddaf, Dubai Marina, Jumeirah Village Circle, Liwan, and Dubai Land 

Residence Complex, in addition to a mega commercial project in Abu Dhabi covering an area 

of 1 million square feet and a value exceeding AED 500 Million. The company possesses bold 

plans for expansion in the coming years, specifically focusing on the growth of its real-estate 

portfolio in Dubai.

As an award-winning developer with a proven track record, Binghatti Developers has 

established itself as a pioneer in both real estate development and architecture. Binghatti 

Developers’ has acclaimed a respected status within the Real Estate Sector and is amongst 

Forbes Top 100 Real Estate companies in the Middle East. With an accolade of awards 

under its belt, Gulf Real Estate – Best Real Estate Off Plan Project, MENA Green Building 

Awards 2018  &  2017, Cityscape Awards 2018, Arabian Property Awards 2018  &  2017, 

and Government of Dubai- Best Real Estate Tycoon Awards, these are just a few of the 

accomplishments Binghatti Developers have received over the few years.

بـن غاطـي للتطويـر هـي شـركة تطويـر عقـاري لديهـا العديـد مـن المشـاريع العقاريـة حـول دولـة الإمـارات العربية 

المتحــــدة بقيمــــة اســــتثمارية تفــــوق عشــــرة مليــــار درهــــم اماراتــي مــــن خــال محفظــــة عقاريــة تضــــم اكثــر 

مــن خمسـين مشـروع فـي جميـع انحـاء دبـي تتضمـن منطقـة الخليـج التجـاري، قريـة جميـرا الدائريـة، ليـوان، دبـي 

لانـد السكنية وواحة دبي للسيلكون و الجداف.

تمتلــــك بــــن غاطــــي خطــط شاســــعة للتوســع فــي الســــنوات القادمــة مــــع التركيــز بشــكل خــــاص فــي نمــو 

محفظتهــــا العقاريــــة فــــي دبــــي. بصفتهــا احــــد اكبــر شــركات التطويــــر بالإمــارات، بــن غاطــــي للتطويــر حــازت 

علــــى جوائـــز عديـــده وان تتمركـــز كشـــركة اماراتيـــة رائـــدة فـــي كل مـــن قطـــاع التطويـــر العقـــاري والهندســـة 

المعماريـــة. نالــــت بــــن غاطــــي العديــــد مــــن الجوائــــز منهــــا أفضــــل شــــركة عقاريــــة ضمــــن أعلــــى ١٠٠ شــــركة 

عقاريــة فــي الشــرق الأوسـط حسـب لائحـة فوربـس الشـرق الاوسـط، وحصلـت علـى جائـزة أفضـل مشـروع قيـد 

الإنشـــاء مـــن دائـــرة الاراضـــي والأمـــاك فـــي دبـــي وجائـــزة الشـــرق الأوســـط للمبانـــي الخضـــراء لعامـــي ٢٠١٧ و ٢٠١٨ 

بالإضافـــة لجائـــزة اســـرع تطويـــر لمشـروع عقـاري مـــن دائـرة الاراضـي والأمـاك فـي دبـــي و العديـد مـن الجوائـز مـن 

معـــرض ســـيتي ســـكيب و العقــــارات الخليجيــة، وجائــــزة تايكــون لأحســــن شــركة عقاريــة مــــن قبــل حكومــة 

دبــــي. وتطمــــح الشــــركة لترســيخ مكانتهــا كاحــدى أفضــل واكبــر الشــركات العقاريــة الرائــدة فــي دولــة الإمــارات 

العربية المتحدة.

Projects in
the region

Apartments planned
for completion by
the next 18 months

Successfully handed
over apartments

50+

8000+

5000+
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B U R J  B I N G H A T T I  J A C O B  &  C O  R E S I D E N C E S

Recent
Launches

B I N G H A T T I   C R E S T

B I N G H A T T I   C R E S C E N T B I N G H A T T I   C O R N E R B I N G H A T T I   N O V A

B I N G H A T T I   C A N A LB I N G H A T T I   L U N A



—
Milestones

B I N G H A T T I   M I R A G E

B I N G H A T T I   C A N A L

B I N G H A T T I   J A S M I N E

B I N G H A T T I   C R E E K

—
إنجازات بن غاطي للتطوير

B I N G H A T T I   R O S EB I N G H A T T I   R O S E

B I N G H A T T I   A V E N U EB I N G H A T T I   P O I N T

B I N G H A T T I   G A T E W A Y

B I N G H A T T I   P O I N T

B I N G H A T T I   G A T E W A Y



—
Milestones

—
إنجازات بن غاطي للتطوير

B I N G H A T T I   R E S I D E N C E S

B I N G H A T T I   W E S T B I N G H A T T I   S A P P H I R E S

B I N G H A T T I   J E W E L S

B I N G H A T T I   W E S T B I N G H A T T I   S A P P H I R E S

B I N G H A T T I   J E W E L S B I N G H A T T I   V I S T A

M I L L E N I U M  B I N G H A T T I  R E S I D E N C E

B I N G H A T T I   V I S T A

M I L L E N I U M  B I N G H A T T I  R E S I D E N C E

B I N G H A T T I   G A T EB I N G H A T T I   G A T E

B I N G H A T T I   G E M S



—
Milestones

—
إنجازات بن غاطي للتطوير

B I N G H A T T I   H O R I Z O N S

B I N G H A T T I   V I E W S B I N G H A T T I   G A R D E N S

B I N G H A T T I   A P A R T M E N T S

B I N G H A T T I   P E A R L S

B I N G H A T T I   T E R R A C E S

B I N G H A T T I   P E A R L S

B I N G H A T T I   T E R R A C E S B I N G H A T T I   C R Y S T A L SB I N G H A T T I   C R Y S T A L S

B I N G H A T T I   E A S TB I N G H A T T I   E A S T



—
Milestones

B I N G H A T T I   P L A T I N U MB I N G H A T T I   P L A T I N U M

B I N G H A T T I   C O U R T

B I N G H A T T I   D I A M O N D SB I N G H A T T I   D I A M O N D S

B I N G H A T T I   S T A R SB I N G H A T T I   S T A R S
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Binghatti
Emerald

Binghatti Emerald project features symbolic design cues, where individual 

balconies are interwoven together to form a unified community. This interesting 

pattern creates an illusion which makes the building’s static environment appear as 

a dynamic design. The building’s unique balcony design provides outdoors spaces 

for residents to enjoy, while also ensuring a sustainable design by providing shade 

which greatly reduces the amount of energy required to cool the living spaces of 

the building.

The building showcases Binghatti Developers’ signature contemporary design style 

while also keeping traditional elements found in Middle Eastern art and architecture 

in consideration. The unique balcony design of the building offers residents an 

outdoor space to enjoy without compromising privacy. The building’s prime location 

ensures a great investment for its future owners.

مشــروع بــن غاطــي اميرلــد يتميــز بلغــة تصميــم فريــدة مــن نوعهــا. التصميــم الخارجــي للبرج يتشــكل 

مــن خــال الفــن التشــكيلي و توزيــع الشــرفات بزوايــا ديناميكيــة مــن اجــل الحصــول علــى اطــالات 

ــان  ــدات لضم ــع الوح ــة لجمي ــة كامل ــة بخصوصي ــاحات خارجي ــر مس ــم توفي ــك، ت ــة لذل ــددة. اضاف متع

راحتهــم وخصوصيتهــم فــي جميــع الأوقــات. نهتــم فــي بــن غاطــي للتطويــر،  بتحقيــق الإســتدامه 

لجميــع عملائنــا مــن خــال تصاميمنــا المبتكــرة التــي توفــر التظليــل الكافــي مــن شــعاع الشــمس و 

بذلــك يتــم تقليــص اســتهلاك الطاقــة داخــل الوحــدات لتبريــد المســاحات المعيشــية فــي المبنــى. بــن 

غاطــي اميرلــد يعــرض اســلوب التصميــم الفريــد و المبتكــر لشــركة بــن غاطــي للتطويــر مــع مراعــاة 

ــتخدمين. ــة للمس ــتدامة و الراح ــر الاس عناص



High - end
Finishes



Jumeirah 
Village Circle
Jumeirah 
Village Circle

COMMUNITY FEATURES

Schools

•	 Kids World Nursery

•	 Ladybird Nursery

Supermarket

•	 Spinneys

•	 Choithrams

•	 West Zone Fresh

•	 Aswaaq Mart

•	 All Day Minimart

•	 Holiday Minimart

Mall

•	 Circle Mall

Supermarket

•	 Halfa Park

•	 Roots Camp

•	 Community Park North

•	 Community Park South

Hospital/Clinic

•	 Magnum Family Medical Center

•	 Right Health Karama Medical Center

 OTHER NEAR BY AMENITIES

Schools

•	 Gems United – Dubai Sports City – 5 Minutes

•	 Nord Anglia – Al Barsha South – 5 Minutes

•	 Gems World Academy – Al Barsha South – 5 Minutes

•	 Dubai British School – Emirate Hills – 7 Minutes

•	 Dubai International Academy – Emirate Hills – 7 Minutes

Mall

•	 Al Khail Avenue Mall at Jumeirah Village Triangle  – 2 Minutes

•	 Mall of the Emirates – Al Barsha 1 – 7 Minutes

•	 Al Barsha Mall – Al Barsha 2 – 7 Minutes

•	 City Center Al Barsha – Al Barsha South – 5 Minutes

Hospital/Clinic

•	 Emirates Hospital Day Surgery – Motor City – 5 Minutes

•	 Mediclinic Park View Hospital – Al Barsha South – 5 Minutes

Binghatti Completed Projects
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Project
Facts

PROPERTY TYPE

PLOT AREA

DESCRIPTION

NUMBER OF UNITS

TOTAL UNITS

RESIDENTIAL, OFFICES & RETAIL

3068.57 SQ. M./ 33029.78 SQFT

B+G+4P+20 FLOORS+ ROOF + R

1 BEDROOM - 217
2 BEDROOM - 53
3 BEDROOM - 11
OFFICES - 38

RESIDENTIAL UNITS - 281
SHOPS - 09
OFFICES - 38
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—
Typical
Floor Plan

—
Typical
Floor Plan

3 BEDROOM

2 BEDROOM

1 BEDROOM



—
1 Bedroom

Disclaimer: 1. All room dimensions are measured to structural elements and exclude wall finishes and construction tolerances. 2. All dimensions have been provided by our 
consultant architects. 3. All materials, dimensions and drawings are approximate. Information is subject to change without notice. 4. Actual suite area may vary from the stated 
area. Drawings not to scale. The developer reserves the right to make revisions. 5. Calculation of suite area is measured as the area bounded by the centre line of demising or 
partition walls separating one unit from another unit, the exterior face of all exterior walls, and the exterior face of the corridor wall enclosing the adjoining unit. 6. Calculation of 
balcony area is measured as the area bounded by the centre line of demising or partition walls separating one unit from another unit, the outmost face of the enclosing guard and 
the external face of the adjoining balcony. 7. The units are measured at typical floor in the building. Columns may vary in size depending on the floor level. 8. For each unit type, unit 
sizes and details might be slightly different. Please refer to the sales and purchase agreement for the actual size of each specific unit.

A
—

غرفــة وصالة

تنويــه: 1.إن أبعــاد الغــرف يتــم قياســها طبقــا للعناصــر الهيكليــة مــع اســتبعاد تشــطيبات الجــدران ودرجــة تحمــل البنــاء. 2. جميــع القياســات  تــم تزويدهــا  مــن قبــل المهندســين المعمارييــن الاستشــاريين لدينــا. 3. جميــع المــواد والأبعــاد 
والرســومات تقريبيــة. تخضــع المعلومــات للتغييــر دون إشــعار مســبق. 4. قــد تختلــف منطقــة الجنــاح الفعلــي  عــن المســاحة  المذكــورة. الرســومات لا يتــم توســيع نطاقهــا . يحتفــظ المطــور بالحــق فــي إجــراء التغييــرات. 5.  يتــم قيــاس 
حســاب منطقــة الجنــاح كمنطقــة يحدهــا الخــط المركــزي للجــدران الفاصلــة أو الفاصلــة التــي تفصــل وحــدة عــن وحــدة أخــرى ، والوجــه الخارجــي لجميــع الجــدران الخارجيــة ، والوجــه الخارجــي لجــدار الممــر المحيــط بالوحــدة المجــاورة. 6. 
ويقــاس حســاب منطقــة الشــرفة علــى أنهــا المنطقــة التــي يحدهــا الخــط المركــزي للجــدران الفاصلــة أو الفاصلــة التــي تفصــل وحــدة عــن وحــدة أخــرى، والوجــه الأبعــد للحــارس المرفــق والوجــه الخارجــي للشــرفة المجــاورة. 7.  يتــم قيــاس 
الوحــدات فــي الطابــق النموذجــي فــي المبنــى. قــد تختلــف الأعمــدة فــي الحجــم حســب مســتوى الطابــق. 8. قــد تكــون احجــام الوحــدات والتفاصيــل المتعلقــة بهــا مختلفــة وذلــك حســب نــوع الوحــدة . يرجــى الرجــوع إلــى اتفاقيــة االبيــع والشــراء 

لمعرفــة الحجــم الفعلــي لــكل وحــدة.

B



—
1 Bedroom

Disclaimer: 1. All room dimensions are measured to structural elements and exclude wall finishes and construction tolerances. 2. All dimensions have been provided by our 
consultant architects. 3. All materials, dimensions and drawings are approximate. Information is subject to change without notice. 4. Actual suite area may vary from the stated 
area. Drawings not to scale. The developer reserves the right to make revisions. 5. Calculation of suite area is measured as the area bounded by the centre line of demising or 
partition walls separating one unit from another unit, the exterior face of all exterior walls, and the exterior face of the corridor wall enclosing the adjoining unit. 6. Calculation of 
balcony area is measured as the area bounded by the centre line of demising or partition walls separating one unit from another unit, the outmost face of the enclosing guard and 
the external face of the adjoining balcony. 7. The units are measured at typical floor in the building. Columns may vary in size depending on the floor level. 8. For each unit type, unit 
sizes and details might be slightly different. Please refer to the sales and purchase agreement for the actual size of each specific unit.

C
—

غرفــة وصالة

تنويــه: 1.إن أبعــاد الغــرف يتــم قياســها طبقــا للعناصــر الهيكليــة مــع اســتبعاد تشــطيبات الجــدران ودرجــة تحمــل البنــاء. 2. جميــع القياســات  تــم تزويدهــا  مــن قبــل المهندســين المعمارييــن الاستشــاريين لدينــا. 3. جميــع المــواد والأبعــاد 
والرســومات تقريبيــة. تخضــع المعلومــات للتغييــر دون إشــعار مســبق. 4. قــد تختلــف منطقــة الجنــاح الفعلــي  عــن المســاحة  المذكــورة. الرســومات لا يتــم توســيع نطاقهــا . يحتفــظ المطــور بالحــق فــي إجــراء التغييــرات. 5.  يتــم قيــاس 
حســاب منطقــة الجنــاح كمنطقــة يحدهــا الخــط المركــزي للجــدران الفاصلــة أو الفاصلــة التــي تفصــل وحــدة عــن وحــدة أخــرى ، والوجــه الخارجــي لجميــع الجــدران الخارجيــة ، والوجــه الخارجــي لجــدار الممــر المحيــط بالوحــدة المجــاورة. 6. 
ويقــاس حســاب منطقــة الشــرفة علــى أنهــا المنطقــة التــي يحدهــا الخــط المركــزي للجــدران الفاصلــة أو الفاصلــة التــي تفصــل وحــدة عــن وحــدة أخــرى، والوجــه الأبعــد للحــارس المرفــق والوجــه الخارجــي للشــرفة المجــاورة. 7.  يتــم قيــاس 
الوحــدات فــي الطابــق النموذجــي فــي المبنــى. قــد تختلــف الأعمــدة فــي الحجــم حســب مســتوى الطابــق. 8. قــد تكــون احجــام الوحــدات والتفاصيــل المتعلقــة بهــا مختلفــة وذلــك حســب نــوع الوحــدة . يرجــى الرجــوع إلــى اتفاقيــة االبيــع والشــراء 

لمعرفــة الحجــم الفعلــي لــكل وحــدة.
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1 Bedroom

Disclaimer: 1. All room dimensions are measured to structural elements and exclude wall finishes and construction tolerances. 2. All dimensions have been provided by our 
consultant architects. 3. All materials, dimensions and drawings are approximate. Information is subject to change without notice. 4. Actual suite area may vary from the stated 
area. Drawings not to scale. The developer reserves the right to make revisions. 5. Calculation of suite area is measured as the area bounded by the centre line of demising or 
partition walls separating one unit from another unit, the exterior face of all exterior walls, and the exterior face of the corridor wall enclosing the adjoining unit. 6. Calculation of 
balcony area is measured as the area bounded by the centre line of demising or partition walls separating one unit from another unit, the outmost face of the enclosing guard and 
the external face of the adjoining balcony. 7. The units are measured at typical floor in the building. Columns may vary in size depending on the floor level. 8. For each unit type, unit 
sizes and details might be slightly different. Please refer to the sales and purchase agreement for the actual size of each specific unit.

E
—

غرفــة وصالة

تنويــه: 1.إن أبعــاد الغــرف يتــم قياســها طبقــا للعناصــر الهيكليــة مــع اســتبعاد تشــطيبات الجــدران ودرجــة تحمــل البنــاء. 2. جميــع القياســات  تــم تزويدهــا  مــن قبــل المهندســين المعمارييــن الاستشــاريين لدينــا. 3. جميــع المــواد والأبعــاد 
والرســومات تقريبيــة. تخضــع المعلومــات للتغييــر دون إشــعار مســبق. 4. قــد تختلــف منطقــة الجنــاح الفعلــي  عــن المســاحة  المذكــورة. الرســومات لا يتــم توســيع نطاقهــا . يحتفــظ المطــور بالحــق فــي إجــراء التغييــرات. 5.  يتــم قيــاس 
حســاب منطقــة الجنــاح كمنطقــة يحدهــا الخــط المركــزي للجــدران الفاصلــة أو الفاصلــة التــي تفصــل وحــدة عــن وحــدة أخــرى ، والوجــه الخارجــي لجميــع الجــدران الخارجيــة ، والوجــه الخارجــي لجــدار الممــر المحيــط بالوحــدة المجــاورة. 6. 
ويقــاس حســاب منطقــة الشــرفة علــى أنهــا المنطقــة التــي يحدهــا الخــط المركــزي للجــدران الفاصلــة أو الفاصلــة التــي تفصــل وحــدة عــن وحــدة أخــرى، والوجــه الأبعــد للحــارس المرفــق والوجــه الخارجــي للشــرفة المجــاورة. 7.  يتــم قيــاس 
الوحــدات فــي الطابــق النموذجــي فــي المبنــى. قــد تختلــف الأعمــدة فــي الحجــم حســب مســتوى الطابــق. 8. قــد تكــون احجــام الوحــدات والتفاصيــل المتعلقــة بهــا مختلفــة وذلــك حســب نــوع الوحــدة . يرجــى الرجــوع إلــى اتفاقيــة االبيــع والشــراء 

لمعرفــة الحجــم الفعلــي لــكل وحــدة.
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2 Bedroom

Disclaimer: 1. All room dimensions are measured to structural elements and exclude wall finishes and construction tolerances. 2. All dimensions have been provided by our 
consultant architects. 3. All materials, dimensions and drawings are approximate. Information is subject to change without notice. 4. Actual suite area may vary from the stated 
area. Drawings not to scale. The developer reserves the right to make revisions. 5. Calculation of suite area is measured as the area bounded by the centre line of demising or 
partition walls separating one unit from another unit, the exterior face of all exterior walls, and the exterior face of the corridor wall enclosing the adjoining unit. 6. Calculation of 
balcony area is measured as the area bounded by the centre line of demising or partition walls separating one unit from another unit, the outmost face of the enclosing guard and 
the external face of the adjoining balcony. 7. The units are measured at typical floor in the building. Columns may vary in size depending on the floor level. 8. For each unit type, unit 
sizes and details might be slightly different. Please refer to the sales and purchase agreement for the actual size of each specific unit.

—
غرفتيــن وصالــة

تنويــه: 1.إن أبعــاد الغــرف يتــم قياســها طبقــا للعناصــر الهيكليــة مــع اســتبعاد تشــطيبات الجــدران ودرجــة تحمــل البنــاء. 2. جميــع القياســات  تــم تزويدهــا  مــن قبــل المهندســين المعمارييــن الاستشــاريين لدينــا. 3. جميــع المــواد والأبعــاد 
والرســومات تقريبيــة. تخضــع المعلومــات للتغييــر دون إشــعار مســبق. 4. قــد تختلــف منطقــة الجنــاح الفعلــي  عــن المســاحة  المذكــورة. الرســومات لا يتــم توســيع نطاقهــا . يحتفــظ المطــور بالحــق فــي إجــراء التغييــرات. 5.  يتــم قيــاس 
حســاب منطقــة الجنــاح كمنطقــة يحدهــا الخــط المركــزي للجــدران الفاصلــة أو الفاصلــة التــي تفصــل وحــدة عــن وحــدة أخــرى ، والوجــه الخارجــي لجميــع الجــدران الخارجيــة ، والوجــه الخارجــي لجــدار الممــر المحيــط بالوحــدة المجــاورة. 6. 
ويقــاس حســاب منطقــة الشــرفة علــى أنهــا المنطقــة التــي يحدهــا الخــط المركــزي للجــدران الفاصلــة أو الفاصلــة التــي تفصــل وحــدة عــن وحــدة أخــرى، والوجــه الأبعــد للحــارس المرفــق والوجــه الخارجــي للشــرفة المجــاورة. 7.  يتــم قيــاس 
الوحــدات فــي الطابــق النموذجــي فــي المبنــى. قــد تختلــف الأعمــدة فــي الحجــم حســب مســتوى الطابــق. 8. قــد تكــون احجــام الوحــدات والتفاصيــل المتعلقــة بهــا مختلفــة وذلــك حســب نــوع الوحــدة . يرجــى الرجــوع إلــى اتفاقيــة االبيــع والشــراء 

لمعرفــة الحجــم الفعلــي لــكل وحــدة.
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2 Bedroom

Disclaimer: 1. All room dimensions are measured to structural elements and exclude wall finishes and construction tolerances. 2. All dimensions have been provided by our 
consultant architects. 3. All materials, dimensions and drawings are approximate. Information is subject to change without notice. 4. Actual suite area may vary from the stated 
area. Drawings not to scale. The developer reserves the right to make revisions. 5. Calculation of suite area is measured as the area bounded by the centre line of demising or 
partition walls separating one unit from another unit, the exterior face of all exterior walls, and the exterior face of the corridor wall enclosing the adjoining unit. 6. Calculation of 
balcony area is measured as the area bounded by the centre line of demising or partition walls separating one unit from another unit, the outmost face of the enclosing guard and 
the external face of the adjoining balcony. 7. The units are measured at typical floor in the building. Columns may vary in size depending on the floor level. 8. For each unit type, unit 
sizes and details might be slightly different. Please refer to the sales and purchase agreement for the actual size of each specific unit.

—
غرفتيــن وصالــة

تنويــه: 1.إن أبعــاد الغــرف يتــم قياســها طبقــا للعناصــر الهيكليــة مــع اســتبعاد تشــطيبات الجــدران ودرجــة تحمــل البنــاء. 2. جميــع القياســات  تــم تزويدهــا  مــن قبــل المهندســين المعمارييــن الاستشــاريين لدينــا. 3. جميــع المــواد والأبعــاد 
والرســومات تقريبيــة. تخضــع المعلومــات للتغييــر دون إشــعار مســبق. 4. قــد تختلــف منطقــة الجنــاح الفعلــي  عــن المســاحة  المذكــورة. الرســومات لا يتــم توســيع نطاقهــا . يحتفــظ المطــور بالحــق فــي إجــراء التغييــرات. 5.  يتــم قيــاس 
حســاب منطقــة الجنــاح كمنطقــة يحدهــا الخــط المركــزي للجــدران الفاصلــة أو الفاصلــة التــي تفصــل وحــدة عــن وحــدة أخــرى ، والوجــه الخارجــي لجميــع الجــدران الخارجيــة ، والوجــه الخارجــي لجــدار الممــر المحيــط بالوحــدة المجــاورة. 6. 
ويقــاس حســاب منطقــة الشــرفة علــى أنهــا المنطقــة التــي يحدهــا الخــط المركــزي للجــدران الفاصلــة أو الفاصلــة التــي تفصــل وحــدة عــن وحــدة أخــرى، والوجــه الأبعــد للحــارس المرفــق والوجــه الخارجــي للشــرفة المجــاورة. 7.  يتــم قيــاس 
الوحــدات فــي الطابــق النموذجــي فــي المبنــى. قــد تختلــف الأعمــدة فــي الحجــم حســب مســتوى الطابــق. 8. قــد تكــون احجــام الوحــدات والتفاصيــل المتعلقــة بهــا مختلفــة وذلــك حســب نــوع الوحــدة . يرجــى الرجــوع إلــى اتفاقيــة االبيــع والشــراء 

لمعرفــة الحجــم الفعلــي لــكل وحــدة.
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—
2 Bedroom

Disclaimer: 1. All room dimensions are measured to structural elements and exclude wall finishes and construction tolerances. 2. All dimensions have been provided by our 
consultant architects. 3. All materials, dimensions and drawings are approximate. Information is subject to change without notice. 4. Actual suite area may vary from the stated 
area. Drawings not to scale. The developer reserves the right to make revisions. 5. Calculation of suite area is measured as the area bounded by the centre line of demising or 
partition walls separating one unit from another unit, the exterior face of all exterior walls, and the exterior face of the corridor wall enclosing the adjoining unit. 6. Calculation of 
balcony area is measured as the area bounded by the centre line of demising or partition walls separating one unit from another unit, the outmost face of the enclosing guard and 
the external face of the adjoining balcony. 7. The units are measured at typical floor in the building. Columns may vary in size depending on the floor level. 8. For each unit type, unit 
sizes and details might be slightly different. Please refer to the sales and purchase agreement for the actual size of each specific unit.

—
غرفتيــن وصالــة

تنويــه: 1.إن أبعــاد الغــرف يتــم قياســها طبقــا للعناصــر الهيكليــة مــع اســتبعاد تشــطيبات الجــدران ودرجــة تحمــل البنــاء. 2. جميــع القياســات  تــم تزويدهــا  مــن قبــل المهندســين المعمارييــن الاستشــاريين لدينــا. 3. جميــع المــواد والأبعــاد 
والرســومات تقريبيــة. تخضــع المعلومــات للتغييــر دون إشــعار مســبق. 4. قــد تختلــف منطقــة الجنــاح الفعلــي  عــن المســاحة  المذكــورة. الرســومات لا يتــم توســيع نطاقهــا . يحتفــظ المطــور بالحــق فــي إجــراء التغييــرات. 5.  يتــم قيــاس 
حســاب منطقــة الجنــاح كمنطقــة يحدهــا الخــط المركــزي للجــدران الفاصلــة أو الفاصلــة التــي تفصــل وحــدة عــن وحــدة أخــرى ، والوجــه الخارجــي لجميــع الجــدران الخارجيــة ، والوجــه الخارجــي لجــدار الممــر المحيــط بالوحــدة المجــاورة. 6. 
ويقــاس حســاب منطقــة الشــرفة علــى أنهــا المنطقــة التــي يحدهــا الخــط المركــزي للجــدران الفاصلــة أو الفاصلــة التــي تفصــل وحــدة عــن وحــدة أخــرى، والوجــه الأبعــد للحــارس المرفــق والوجــه الخارجــي للشــرفة المجــاورة. 7.  يتــم قيــاس 
الوحــدات فــي الطابــق النموذجــي فــي المبنــى. قــد تختلــف الأعمــدة فــي الحجــم حســب مســتوى الطابــق. 8. قــد تكــون احجــام الوحــدات والتفاصيــل المتعلقــة بهــا مختلفــة وذلــك حســب نــوع الوحــدة . يرجــى الرجــوع إلــى اتفاقيــة االبيــع والشــراء 

لمعرفــة الحجــم الفعلــي لــكل وحــدة.

E F



—
3 Bedroom

Disclaimer: 1. All room dimensions are measured to structural elements and exclude wall finishes and construction tolerances. 2. All dimensions have been provided by our 
consultant architects. 3. All materials, dimensions and drawings are approximate. Information is subject to change without notice. 4. Actual suite area may vary from the stated 
area. Drawings not to scale. The developer reserves the right to make revisions. 5. Calculation of suite area is measured as the area bounded by the centre line of demising or 
partition walls separating one unit from another unit, the exterior face of all exterior walls, and the exterior face of the corridor wall enclosing the adjoining unit. 6. Calculation of 
balcony area is measured as the area bounded by the centre line of demising or partition walls separating one unit from another unit, the outmost face of the enclosing guard and 
the external face of the adjoining balcony. 7. The units are measured at typical floor in the building. Columns may vary in size depending on the floor level. 8. For each unit type, unit 
sizes and details might be slightly different. Please refer to the sales and purchase agreement for the actual size of each specific unit.

—
ــرف وصالة ٣ غـ

تنويــه: 1.إن أبعــاد الغــرف يتــم قياســها طبقــا للعناصــر الهيكليــة مــع اســتبعاد تشــطيبات الجــدران ودرجــة تحمــل البنــاء. 2. جميــع القياســات  تــم تزويدهــا  مــن قبــل المهندســين المعمارييــن الاستشــاريين لدينــا. 3. جميــع المــواد والأبعــاد 
والرســومات تقريبيــة. تخضــع المعلومــات للتغييــر دون إشــعار مســبق. 4. قــد تختلــف منطقــة الجنــاح الفعلــي  عــن المســاحة  المذكــورة. الرســومات لا يتــم توســيع نطاقهــا . يحتفــظ المطــور بالحــق فــي إجــراء التغييــرات. 5.  يتــم قيــاس 
حســاب منطقــة الجنــاح كمنطقــة يحدهــا الخــط المركــزي للجــدران الفاصلــة أو الفاصلــة التــي تفصــل وحــدة عــن وحــدة أخــرى ، والوجــه الخارجــي لجميــع الجــدران الخارجيــة ، والوجــه الخارجــي لجــدار الممــر المحيــط بالوحــدة المجــاورة. 6. 
ويقــاس حســاب منطقــة الشــرفة علــى أنهــا المنطقــة التــي يحدهــا الخــط المركــزي للجــدران الفاصلــة أو الفاصلــة التــي تفصــل وحــدة عــن وحــدة أخــرى، والوجــه الأبعــد للحــارس المرفــق والوجــه الخارجــي للشــرفة المجــاورة. 7.  يتــم قيــاس 
الوحــدات فــي الطابــق النموذجــي فــي المبنــى. قــد تختلــف الأعمــدة فــي الحجــم حســب مســتوى الطابــق. 8. قــد تكــون احجــام الوحــدات والتفاصيــل المتعلقــة بهــا مختلفــة وذلــك حســب نــوع الوحــدة . يرجــى الرجــوع إلــى اتفاقيــة االبيــع والشــراء 

لمعرفــة الحجــم الفعلــي لــكل وحــدة.



06.
Project
Details



Planned for
Practicality

A variety of apartment types assure comfortable living spaces 

for every resident. Each apartment’s distinctive design is 

implemented without compromising practicality. The interiors 

were meticulously planned to maximize convenience without 

compromising elegance.

لجميــع  للمعيشــة  مريحــة  مســاحات  بالمشــروع  المتنوعــة  الشــقق  توفــر 

النــادر لمشــاريع  التصميــم  لــكل شــقة تصميــم منفــرد يعكــس  الســكان. 

ــم  ــم تصمي ــع. ت ــكينة للجمي ــة والس ــر الخصوصي ــاة توفي ــع مراع ــي م ــن غاط ب

ــي  ــم عال ــودة وتصمي ــان الج ــل لضم ــة لأدق التفاصي ــة بعناي ــاحات الداخلي المس

الدقــة.





Spacious &
Splendid

The two bedroom apartments in Binghatti Emerald are an abode 

of repose. The plush interiors offer a perfect balance of pragmatic 

design and modern form. Replete with modern fixtures and 

furnishings, these apartments are an ideal choice for families.

للراحــة  الأمثــل  الوجهــة  هــي  اميرلــد  غاطــي  بــن  مشــروع  فــي  الشــقق  تعــد 

والرفاهيــة. نقــدم بتصميمنــا الداخلــي للمســاحات تــوازن فــي غايــة الإتقــان 

بيــن التصميــم العملــي والتقنيــات العاليــة. حرصنــا فــي بــن غاطــي علــى تســليم 

ــات  ــل للعائ ــة الأمث ــا الوجه ــا يجعله ــه مم ــة وأمن ــطيبات حديث ــاحات بتش مس

والمســتثمرين.





Impeccable
Detail

The lavish materials and uncompromised finishing throughout 

the building depict supreme quality and craftsmanship from only 

the most distinguished of international suppliers. All the fittings 

and fixtures within the apartments are hand-picked to perfectly 

compliment the interior design. The sliding glass doors and 

windows create a perfect balance between interior and exterior 

spaces while maintaining the highest level of environmental 

control and functionality.

تجسّــد المــواد الفاخــرة والتشــطيبات الكاملــة فــي جميــع أنحــاء المبنــى الجــودة 

ــة  ــم٫ كاف ــي العال ــزًا ف ــن تمي ــر الموردي ــن أكث ــزودة م ــزة الم ــة المتمي والحرفي

تــم اختيارهــا بعنايــة فائقــة لتلائــم  التجهيــزات والتركيبــات داخــل الشــقق 

ــي  ــوازن مثال ــق ت ــة تخل ــة المنزلق ــذ الزجاجي ــواب والنواف ــي. الأب ــم الداخل التصمي

ــى  ــى أعل ــت عل ــس الوق ــي نف ــظ ف ــة وتحاف ــة والخارجي ــاحات الداخلي ــن المس بي

ــي. ــغيل البيئ ــم والتش ــن التحك ــتوى م مس


